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 למצוותרוני בהגיע 

 פרויקט יום הולדת שמח | מהמרפאה
 

בתאריך החשוב המציין שגדלת בשנה, יש סיבה 
לחגוג ולשמוח.  גם אנחנו במרפאה רוצים לברך 

 אותך. 

זה הזמן גם לזכור  שדרך טובה לשמירה על הבריאות 
 היא ביצוע של בדיקות שגרה תקופתיות. 

יש המלצה להגיע למרפאה למספר  04מעל גיל 
 בדיקות פשוטות. 

בימים אלו התחלתי לחלק כרטיסי יום הולדת , עם 
זימון לבדיקות שגרה המפורטות בדף.  שיתוף 

הפעולה שלכם עשוי להעניק  לכם מתנה מיוחדת:  
 שמירה על  בריאות איתנה .

 צוות המרפאה.

 



 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 קהילה יקרה, 

שבועיים עמוסים עברו עלינו, גדושים באירועי תרבות, צדקה, עשייה ותרומה לקהילה. ברכות ותודות לכל העוסקים  
במלאכה, במרץ ובעוז, ומאפשרים לנו ליצור את היחד הייחודי שלנו. תודה גם לישיבה על העמדת האולם וחדר האוכל  
לרשותנו, פעם אחר פעם בשמחה וללא תמורה. תודה מיוחדת לצוות תרבות שעבורו תקופת פורים היא אחת מתקופות 

 השיא של השנה וכן לצוות מסיבת התושבים שהביא לנו גם השנה ערב משמח שכולו עלינו ומשלנו. 

הנהלת הקהילה עסקה בפגישתה האחרונה בגיבוש המודלים של צוותי עבודה בנושאי המיסוי, היחסים עם גורמי החוץ  
 וקרן ההשקעות, ויצא קול קורא לריכוז הועדות. בשבוע הקרוב יוחלט סופית כיצד להתקדם בנושאים אלו.

שלמה אפרים פנה בהצעה לחדש פעילות שהייתה בעבר, ולקדם פרוייקטים שונים של נראות, ניקיון וגינון ברחבי היישוב,  
ובתיאום מול יהודה לדרמן ומולי נבחר לעיתים נקודות לקידום ושיפור. אני מזמין את המעוניינים ליצור עימו קשר 

 ליצירת צוות פעיל בנושא.

בנושא הבית לחיים התקדמנו רבות בהיבטים הטכניים והמשפטיים, גם תכנון הבית והיציאה לגיוס התרומות עומדים על  
 הפרק, ואנו מקווים שבקרוב נוכל להוציא עדכון מסודר ומלא לקהילה על תחילת השיפוץ ומועד תחילת הפעילות.

חברי קורס המנהיגות עסקו השבוע בנושא המבנה הארגוני של מעלה גלבוע, ובמסגרת זו שמעו הן את נציג התנועה 
הקיבוצית, שהרצה בידע רב ובחן על אגודות שיתופיות ומשמעותן, וכן את יצחק, הילה, ארנה ואנוכי, על המבנים 

הארגוניים והאתגרים העומדים בפנינו. בכל פעם זה מפעים מחדש לראות קבוצה כ"כ רצינית, מגובשת ומתעניינת, 
 שמאפשרת לנו לבדוק את עצמנו שוב ושוב.

בעבר הוצאנו קול קורא להקמת ועדת ביקורת, אנו מוציאים אותו שוב, לאחר ששככו הדי התקציב וסערותיו, ומזמינים 
 את המעוניינים לפנות אלי.

 –מהמשפחות כבר נרשמו לפרוייקט הסיבים האופטיים, והעבודות החלו במרץ. אני מזמין את מי שטרם נרשם  %57-כ
 לשקול זאת, ניתן לפנות אלי בשאלות.  –מכל סיבה שהיא 

 %https://forms.gle/zwHcaxKw8uPDokYQכאן הקישור להרשמה: 

הילה כותבת אודות הסיוע לפליטי אוקראינה, ואריאל לנג ויוסף לבר"ן כותבים על צוות קידום ביצוע  –בהמשך הגיליון 
ועל המבנה הרב תכליתי. רמת המתנדבים הגבוהה של מעלה גלבוע תורמת לחוסן הקהילתי ולאיכות החיים, וזו הזדמנות 

 להודות לכולם שוב.

 שבת שלום!

 

 מאחורי שולחן המזכירה | הילה שטיין
 

מנת -לפני כחודש החלה מלחמה בין רוסיה לאוקראינה. באופן כמעט מידי התהוו התארגנויות רבות במדינת ישראל, על

לסייע לעולים ולפליטים מאוקראינה. נוצרו שיתופי פעולה בין הקיבוץ הדתי, יחד עם התנועה הקיבוצית, למועצות 

המקומיות ונעשה מיפוי של הצרכים אל מול היכולות של הקיבוצים והיישובים לעזור. עטרת שטיינמץ ורינה איבלמן 

)עברון( פתחו כאן נקודה לאיסוף ציוד לטובת הפליטים. צדוק ליפשיץ לקח על עצמו להקים ולרכז צוות ולבחון את 

בקשות העזרה שהופנו אלינו. לשמחתנו הרבה התגבש במהירות צוות רחב שכבר התכנס והחל לפעול. הקיבוץ היקצה שתי  

דירות פנויות לטובת משפחות שיגיעו אלינו, בתקווה שבקרוב מאד. נשמח מאד להמשך ההתגייסות שלכם, אפשר לעקוב 

 בגוגלגרופ ובמקומי אחרי ההודעות והעדכונים של צדוק.

אנו נרגשים לראות את ההתגייסות הגדולה, באופן ציבורי וגם ביוזמות פרטיות. מחמם את הלב שיש לנו כוחות פנימיים 

המפנים זמן מהלו"ז העמוס כדי לעזור למשפחות שנאלצו לעזוב את ביתם, חלקם איבדו את הכל, משפחות שבוודאי חוו  

 חוויות קשות מאד וזקוקות לחיבוק ובית חם, גם אם באופן זמני.

השבוע נפגשנו יצחק, צביקי, ארנה ואני עם המשתתפות והמשתתפים בקורס המנהיגות המתקיימת במעלה גלבוע, בליווי 

המועצה. במפגש הצגנו להם את המבנה הארגוני של הקהילה ושל הקיבוץ. נשאלו שאלות רבות והתפתחו דיונים מעניינים  

 מאד. אנחנו מחכים להזדמנויות הנוספות שיגיעו בהמשך ובטוחה שגם בהם יהיו דיונים פורים ומפרים. 

נשים ואנשים הרוצים לקחת חלק ולהיות  ,עם קבוצה איכותית מאד  יצאתי בתחושות טובות מאד לאחר המפגש

 זכינו!  –משמעותיים בחיי הקהילה 

 

 

.



לפני פורים, התחלנו במפגשים משותפים עם נשים ממלכישוע, במסגרת פרוייקט  כפי שאורטל כתבה בדף המידע 

משימתיות של הקיבוץ. לפני כשבועיים התכנסנו באולם הישיבה למסיבת ריקודים ובערב פורים הגיעו הנשים לקריאת  

מגילה של הנשים במעלה גלבוע. אורטל ואוריה מספרים כי התגובות מהנשים מאד טובות וכי היציאה ממלכישוע , מפגש  

 והכרות עם נשות מעלה גלבוע, מאפשרות להן חוויות מיוחדות ומשמעותיות. 

שיעור הכנה לקראת חג  –סדנת שוקולד, הדס כהן  –פלייבק, בשמת ולך  –עם שולמית קיציס  מתוכננים מפגשים נוספים:

סדנת טיפוח וקוסמטיקה, עם הנערות שבמלכישוע. בנוסף לסדנאות אנו  –הפסח. כמו כן יתקיים מפגש עם רעות רובינסון 

בוחנים אפשרויות לשיתופי פעולה ומפגשים בעלי תכנים אחרים. אנו מודים מקרב לב לכל מעבירות הסדנאות ושמחים על  

מוזמנות כל נשות הקהילה )יהיו  –כל אחת שמגיעה לפעילות עצמה. לקראת מועדי המפגשים נפרסם הודעה מעודכנת 

 מפגשים שיוגבלו במספר מקומות, בהתאם לאופי הסדנה(.

 

 
 

 ל | קלמן יעיר“מצבה לזכר חיים ברוק ז
 

שנה נרצח  85בשבוע שעבר היה יום הזיכרון לחיים ברוק איש בית השיטה, שלפני 

 ליד מחצבת בית אלפא.

 באותם הימים היה שם מעיין ששימש את העדרים של הבדואים המקומיים, 

 שנים שהלך ברגל לתומו מקיבוץ ניר דוד, שרק הוקם  32חיים ברוק היה צעיר בן 

לפני מספר חודשים, לבית אלפא. בדרכו לבית אלפא רועים ערבים ארבו לו ורצחו 

 אותו.

        יהי זכרו ברוך.

 מצ"ב תמונת המצבה שהוקמה לזכרו. 

 

 

 

 

 מהנעשה בועדת תכנון | אריאל לנג

בשבוע שעבר צביקי כתב על צוות קידום ביצוע שהוא חלק מועדת תכנון. בהמשך לזה אנחנו רוצים לשתף את הציבור  
 בפרוייקטים הנמצאים על שולחננו.

ראשון לכל הוא פרוייקט המבנה הרב תכליתי. בדפים הבאים מצורפים תכנית המבנה וכן תיאור מילולי לטובת אלה 
שפחות מתמצאים בשרטוטים. אנו מחפשים דרכים לממן את שיפוץ המבנה ומזמינים את הציבור לחשוב יחד איתנו על 

מתוך הפעילות המתוכננת להתקיים במבנה או מהאופי  -גופים, ארגונים, חברות או יחידים שיכול להיות להם עניין בכך 
שלו. כמובן שצביקי ער לכל 'קול קורא' המגיע לפתחנו מהגופים המוסדיים )דרך המועצה( שיכול להתאים למיזם הזה, 

 אך הניסיון מלמד שלפעמים העזרה יכולה להגיע מכיוונים לא צפויים )או לפחות לא כאלה שאנחנו חשבנו עליהם(.

במקביל לקידום המיזם, כשלב ביניים, יעבור המבנה שיפוץ ראשוני בשבועות הקרובים במטרה להתאים אותו לפעילות  
של החינוך הבלתי פורמלי הצמא למבני כיתות. השיפוץ ייעשה בעלות נמוכה במשאבים הקיימים היום, יכלול בעיקר 

הריסת קירות פנימיים ומכוון להתאים לתכנון הסופי של המבנה וכך בעצם לקדם אותו. כאשר ימצאו המשאבים לשיפוץ 
 הנרחב יחזור המבנה לשימוש כללי יותר של הקהילה.

 -תודה לשגיא זיו שנרתם ונשכר לתכנון המבנה, ליהודה לדרמן על הובלת השיפוץ הנוכחי וליוסף לבר"ן על הליווי 
 שלושתם גם חברים בועדת תכנון.

 במהלך השבועות הקרובים נפרסם עוד תכניות ומיזמים במטרה לערב ולשתף את הקהילה בנעשה בועדת תכנון.

 

 

 



 תיאור מילולי –מבנה רב תכליתי 

עם הגידול המבורך באוכלוסיית מעלה גלבוע נדרש לנו מבנה אשר ישרת את הקהילה בגודלה הנוכחי ולמספר רב של 

 מבנה רב תכליתי. –שימושים 

-המבנה הרב תכליתי מתוכנן במבנה הנהלת החשבונות לשעבר ובית הילדים הצמוד אליו )המבנים הסמוכים לבית

הכנסת(. הוא אמור להחליף את המועדון הקיים, שכן הוא גדול יותר בשטח, ובנוסף לאפשר מגוון רחב יותר של צורות 

 שימוש.

מרכיבים אותו שלושה חלקים: אולם כינוסים, חדר חוגים ורחבה חיצונית במפלס המבנים אשר תחבר ביניהם. שלושת 

החלקים מתוכננים כך שניתן יהיה להשתמש במבנה בכללותו או לחילופין להשתמש בכל חלק בנפרד. הסמיכות לבית 

הכנסת והחיבור לרחבה הצמודה אליו שהתחדשה לאחרונה בפרגולה יצרו גרעין חדש של מבני התכנסות קהילתיים 

 בשונה מהמצב הנוכחי ואנו מקווים שדבר זה יעזור לגבש את הקבוצות השונות החיות בקהילה בשלום, זו לצד זו.

המתוכנן במבנה בו שכנה הנהלת החשבונות יהיה מבנה פתוח, כלומר ללא קירות פנימיים ויאפשר קיום  אולם הכינוסים

פעילות המתקיימת היום במועדון: תפילות, אירועי תרבות ציבוריים, אירועים פרטיים, חוגים וכו'. ניתן יהיה להשתמש 

בחלק מהאולם או בכולו, ובזכות שורת חלונות ויטרינה הנפתחים לרחבה החיצונית ניתן יהיה אפילו להשתמש בשטח 

 בעונות המתאימות לכך.  -פנים וחוץ  –הכפול מגודל האולם 

 אולם זה אמור להוות בית למניין המשותף, למנייני נשים ולמניינים נוספים.

המתוכנן במבנה בית הילדים יכיל את כל תאי השירותים הנדרשים למבנה וכן מטבח )בו ניתן יהיה  חדר החוגים

להשתמש גם עבור אירועים באולם הכינוסים( ומחסן ציוד, המעבר בין המבנים יהיה מקורה ומוגן מפני גשם ושמש. 

בנוסף, חדר קטן בו ניתן יהיה לקיים פגישות בצורה פרטית כדוגמת פגישות עם עו"ס הקהילה. את השטח הנותר ימלאו  

דרך קבע שולחנות וכסאות לטובת חוגים לילדים ולמבוגרים וכן כל פעילויות הדורשות ישיבה מסוג זה. גם במבנה זה 

 חלונות ויטרינה יאפשרו פתיחה רחבה לכיוון הרחבה החיצונית ושימוש כפול של פנים וחוץ.

תהווה חיבור בין המבנים ותאפשר שימוש חיצוני במבנה. היא תהיה מקורה בחלקה בפרגולת הצללה  הרחבה החיצונית

והגנה מפני גשם, ותהיה מוצלת בחלקה ע"י הצמחייה הנטועה ותוחמת אותה מדרום. הגישה אליה תהיה חופשית 

 ממבואת המבנה כך שהשימוש בה לא יהיה תלוי בגישה מתוך המבנים או בהליכה מסביב למבנה.

 

 



  מה שלומנו? | צוות תרבות -תרבות 
 

 .פורים עבר וכבר כמעט נשכח לו, אבל חשוב היה לנו לסכם שבוע אירועים ולומר תודה

נתחיל במסיבת הנשים, שבזכות אמונה ועשייה בלתי מתפשרת שהובילה רעות רובינסון, הדבר הזה קרם עור וגידים והיה 

המופלאה שלנו שהצליחה להוביל אותנו לגבהים דרך מוסיקה חוצת גבולות ועולמות.  DJלחוויה נפלאה! תודה גם להדס ה

  !תודה לרוני ארליכמן שהצטרפה לרעות ולכל מי שעוד נתנה יד בכל שלב

פורים עצמו היה ב"ה שיא קהילתי משמעותי ששמחנו מאד לקיים כבימים ימימה. ועל הדרך גם הוספנו מסורת משמחת 

נקניקיה בלחמניה לילדים, שעמדו בתור והתנהגו בנעימות ובנימוס! תודה למשפחת לכר שבישלה נקניקיות   -בהרקדה 

  !ולמיכל אפרים שהעלתה לנו לחמניות ומאפים מפנקים

קצת בירה, אכלנו מרקים של רוחמה ונהננו מערב שנון ומחבר בהובלתה של יעל בן שלום.  ואזזז הגיע הערב, שבו שתינו

בם ודביר שמעון. וכל זה לא היה קורה בלי כל מי שהגיעו לארגן מראש, -יחד עם אלירן עוזרי, עטרת שטיינמץ, אביבה זלר

 !וכמובן הצוות הקבוע שלנו: קובי שחם, אייל ולילך רובינסון שתמיד תמיד נמצאים שם במקצועיות בשמחה ובחיוך

יותם בר ששת!! תודה לצוות  בהנהגתו של אבל הערב שלנו לא נגמר בזה... מסיבת הגברים שנגמרה אי שם באישון הלילה

  .שהניע יחד איתו ושדאג לכל עד הפרט האחרון

  !ואחרון חביב: שוק פורים בהובלת החב"ב והדס הקומונרית האלופה שלנו

כל אלה מתחברים יחד לחוויה שלמה ומרגשת של  -קטנה וגדולה  -חלק בכל שלב ובכל עשייה  אז שוב תודה לכל מי שנטלו

  !החג הזה

ועוד תודה גדולה למוטי שמאפשר לנו לעשות שימוש במתקני הישיבה בשמחה ובנדיבות! שמחים לחזור ולהיות יחד חלק 

 .מהמרחב של מעג"ל

* 

שוק צדקה מתקרב בצעדי ענק, ואנחנו צריכים אתכםן!! צרו קשר עם שירה איזיקוביץ/אפרת פינטוס לעזרה ומלאו את 

 !הקישור ששלחנו

 גם צוותי הימים הלאומיים עובדים כבר במרץ. ניתן כמובן להצטרף: 

  .מוריה לדל ועינת לב -חפצי רנד ויום העצמאות  -תמר גרינבוים והדס כהן, יום הזיכרון  -יום השואה 

 !בדרך... שריינו את השבוע הראשון של חודש תמוז/תחילת יולי 04וחכו חכו גם שנת ה

 שני סקייסט ואילת צביאל.  צוותרבות: אסתר סלוטניק, טלי חמיאל, יותם בר ששת, מרווה לנג, רינה לכר, רעות רובינסון,

 

 
 מהנעשה בחינוך | מירב אמסלם

 
יב פעילות!! חלק עובדות כקבוצה עצמאית וחלק כזוגונים. -הקבוצות מא 23בשבועות האחרונים זכינו לסגור מעגל, וכל 

 אבל לכולם יש מדריכים משיכמם ומעלה. זכינו לצוות הדרכה חזק, איתן, ומשתפר כל הזמן.

 -הנה סיכום על קצה המזלג על העשייה המדהימה בחודש האחרון וגם צוותי ההדרכה שלנו

 לילך רובינסון, עדי )בת שירות( אוריה בן זאב, רוני ספקטור. -א

 בתיה בר דרור, טל כרם, ירדן רנד.  -ב

 יוחאי עוזרי, נעמי קרביץ, הדס דרעי )קומונרית( -ג

 עסקנו משנכנס אדר א' בנושא השמחה. להכיר מה משמח אותי, לשמח חבר, נתינה לאחר..

כל קבוצה  -והכל דרך עשייה ברוכה ושיח פתוח ומרתק עם הילדים, מפגשים מקרבים עם אנשים מהקהילה, והמון יחד
לגופה ושיתופי פעולה רב שכבתיות. נוצרה אווירה חגיגית ומרגשת של צמיחה פעילה והרבה טוב. מעט מהטוב שהיה, ועם 

הסתר )משחק דרך פורימי(, יום  -הפנים כבר לעבר חופשת הפסח: לתת בלי לרצות לקחת, מסיבת ר"ח חגיגית, מגילת א
מדרחוב פרסי ועוד ועוד.היה שמח מאד  -גמדים, מסכות בפורים ובכל השנה, יום הפוך, והעיר שושן צהלה ושמחה

  ומשמעותי לא פחות! 

 טליה גמליאל, שובי פרבשטיין, ניר קאופמן.  ה-ד



ושוחחנו על המסכות   -התחלנו את בית הילדים שלנו בהתרגשות והיכרות. לקראת פורים התניסינו בכל מיני סוגי מסכות
 שלנו. מה רואים עלינו ומתי. על איזה מסכות שלי אני לא רוצה לוותר ואיזה לא תמיד משרתות אותי לטובה.

 היה לנו אורח. בתוך בובת מסכה )זמר במסכה( שרק על ידי רמזים זיהינו שזו יעל כרמי. )תודה!(

ושוחחנו עם יוסי גמליאל )פרוטקציות(  קצת על אסתר. המגילה. מסירות הנפש שלה והיום הזה שלפעמים מתפספס 
 …בהכנות של משלוחי מנות

בקבוצה גדולה לקראת הסוף דברנו על משלוחי מנות ועל כמה כדאי להתאמץ לתת לילדים שלא היינו חושבים לתת להם 

  מלכתחילה.. להרבות חיבורים

 עשינו גם מפגשים שכבתיים לתת לכל שכבה את המקום שלה...

לאנשים מהקהילה  ולאנשים  -הכנו מרק יחד, וחשבנו יחד על משימות של בית הילדים שלנו. משימות עם הפנים החוצה
 ועל כך נגלה בהמשך -משימות 2מבחוץ... נבחרו 

 גדלנו. ואנחנו שמחים בכל מי שמצטרף ומחפשים את הדרך איך להרגיש גם ביתיות ומקום בכמות הגדלה והיפה.

 שני סקייסט, יאיר אושר, טליה )בת שירות(ז -ו

עשינו תחרות הבנות נגד הבנים על הכנת צ׳ולנט/חמין ועוגה שאכלנו )ושפטנו( -את חודש אדר פתחנו במאסטר שף קידוש
 יחד אחר כך בקידוש בשבת!

 חווינו את זה שלאכול את מה שבישלנו זו לא רק סיסמא ואת החשיבות שלנו כקבוצה מגובשת שעובדת יחד בכבוד.

במפגש השני התמקדנו בחשיבותן של המילים שאנחנו משתמשים ביום יום דרך משחקים ופעילות, ופסטה טעימה שהכנו 
 יחד על אש קטנה.

אוטובוסים( לבית  0ילדים ו 25בתענית אסתר נפגשנו בהתרגשות בתחנה עם אביזרי פורים והפתעות מתוקות ונסענו )
חולים העמק למחלקות הילדים.. היה מרגש לראות את החבר׳ה האלופים מפזרים חיוכים בפשטות ורגישות מדהימה לא 

 רק בבית החולים אלא גם לאורך כל הדרך.

גילינו יחד שנתינה היא גם  -סיכמנו את נושא הנתינה השבוע בפעילות ודיונים מרתקים -כהמשך להתנדבות הזאת
בחלוקה לקבוצות לפי  -בדברים הקטנים וגם כמה שאנו מקבלים בעצמנו מלתת לאחרים.. וסיימנו יחד בנתינה לביתינו

שכונות בקיבוץ לאיסוף מוצרים לשוק צדקה.. כמות המוצרים האדירה שאספנו העידה באיזו קהילה נפלאה אנחנו 
 איזה כיף!… חיים

 בסניף:

 קצת מהחודש המדהים והמשמעותי שהיה לנו בסניף בני עקיבא מעג"ל:

 … ;(את פורים קטן ציינו בהרקדה סניפית ברחבה וכבר משם התחלנו עם אנרגיות פורים

המשכנו בתפילת ראש חודש מוזיקלית חגיגית בבית הכנסת ביום שישי בה השתתפו חניכי הסניף, נוער ומבוגרים כאחד.   
לתפילה הצטרפו גם בתי הילדים והיה חיבור מיוחד ומרגש בין כל שכבות הגיל! רקדנו שרנו התפללנו ושמחנו יחד, 

 וסיימנו בשוקו ועוגיות לאחר התפילה.

את שוק פורים כמובן אי אפשר לשכוח, הרימו אותו מהפרטים הקטנים לגדולים חב"ב האלופים! כל הכבוד על פעילות 
 מוצלחת ומאתגרת!!!

בנוסף,  יצאנו במבצע "משלוחים של תודה" שבו שבט השחר ארזו וחילקו משלוחים … ואם חשבתם שזה הכל לפורים
 לצוותי הכבאות ושבט נבטים אפו עוגיות לצוותי הרפואה.

 בצוות נחשון בחודש האחרון הלכנו לשמח חתן וכלה בודדים בעפולה, אין סיפוק כזה, היה מרגש מאד!

ילדים ממשפחות מצוקה בבית שאן, והרמנו מסיבת פורים מושקעת וכיפית בשיתוף   -לקראת פורים חגגנו עם בני המנשה
 פעולה מבורך וכיפי יחד עם צוות נחשון שדה אליהו.

 בע״ה מתחילים לעבוד על שבת אקי״ם ופרוייקטים נוספים , טובים ומרגשים עוד בדרך :(

שמחים בסניף שלנו ,בחניכים המתוקים במדריכים התותחים שמובילים ובנחשוניסטים האלופים. תודה על התמיכה 
 והמילים הטובות בשבילים. מחכים לפרוייקטים ולאירועים )המשמחים( הבאים!

נעשו דברים מדהימים, מושקעים ואיכותיים. המדריכים והנוער עמלים בלי סוף על משימות  בחטיבה ובתיכוןגם 
 פרוייקטים ועשיית הטוב. על כך נדווח בשבוע הבא...

 בברכת המשך עשייה ברוכה

 מירב



 פרויקט "אביב בספרייה" | נעמי בשיא                                                    

 עם בא האביב המעורר את כולנו להתחדשות ועשיית סדר, גם אצלנו בספרייה דבקה רוח זו. 

 .לאוורר, לארגן ולרענן את הרשומות, את הספרים ואת המדפים

 .לטובת הצלחת 'פרויקט אביב בספרייה" אנו צריכים אתכם כשותפים

 ?אז איך אתם יכולים לקחת חלק

 חודשים, אנו מבקשים להשיבם במהרה, 5כל מי שיש לו ספרים המושאלים מעל  •

 .במטרה לבדוק חוסרים/אבדות ולחדשם לטובת הכלל

הנכם מוזמנים לבדוק ולשאול את הספרנים בעת הביקור בספרייה או טלפונית, מהי רשימת הספרים הרשומים 

 בכרטיסכם בכדי לוודא שאין באמתחתכם ספרים אבודים.

אז אנא, גם אותם  –יתכן ובדרך מופלאה כל שהיא הגיעו אליכם ספרי הספרייה שאינם רשומים בכרטיסכם  •

 החזירו במהרה לספרייה כדי שישובו בשלום למדפים או לאלו שממתינים להם בתור. 

שימו לב במידה וספרים לא יוחזרו נצא מנקודת הנחה כי הם נעלמו ונאלץ להשלים את קנייתם ולחייב את השואל  •

 . בגינם

מארגנים מחדש את הספרייה הפרטית שלכם? אז בקשתנו היא שאין להביא/ להניח בספריה ספרים שאינכם  •

 חפצים בהם ללא תיאום מראש, כי לא לכל דבר אנו זקוקים.

 . רוצים להציע ספר ספציפי לרכישה? פנו אלי באופן מסודר ונבדוק אם יש לנו צורך בו בספרייה •

בתקופה הקרובה נערוך דילול ספרים בספרייה, נעדכן לגבי זמן ומקום לטובת חובבי ספרים אשר יחפצו לאמץ  •

  .ספר/ים שיוצאו

 " .."כי האביב כבר צועד בעקבותינו

   

 קול קורא להקמת ועדת ביקורת                                                           

ביקורת פנימית, בהגדרתה, היא "פעילות בלתי תלויה ואובייקטיבית של הבטחה וייעוץ, אשר מיועדת להוסיף ערך ולשפר את 

פעולות הארגון. היא מסייעת לארגון להשיג את מטרותיו בהבאת גישה שיטתית וממוסדת, לשם הערכה ושיפור האפקטיביות של 

תהליכי ניהול סיכונים, בקרה, פיקוח ושליטה". בהמשך לכך, נשמח לקדם הקמת ועדת ביקורת בקהילת מעלה גלבוע. מצ"ב סעיפים 

 רלוונטיים אודות הגדרת התפקיד של הועדה מתוך תקנון האגודה. המעוניינים לכהן כחברי ועדת ביקורת מוזמנים לפנות לצביקי.

 הגדרת תפקיד ועדת הביקורת )מתוך תקנון האגודה(:
 ועדת הביקורת תיבחר על ידי האסיפה הכללית, מבין חברי האגודה, ישירות או  א( ) . 57

 בקלפי, והקלפי תהיה קבועה ולא ניידת.    
 
 מספר חברי ועדת הביקורת יהיה לפחות שלושה.  . 50
 
 אדם לא יהיה חבר ועדת הביקורת ויחדל למלא תפקיד של חבר ועדה זו:  . 55

אם היה חבר ועדת הקלפי או ועד לניהול הבחירות, שבאמצעותה נבחרה ועדת הביקורת או אם הוא קרוב מדרגה ראשונה של   
חבר ועדת הביקורת או אם הוא חבר ועד ההנהלה או אם הוא קרוב מדרגה ראשונה של חבר ועד ההנהלה; או אם הוא בעל זכות 

 חתימה בשם האגודה; או אם הוא עובד שכיר באגודה. 
 
 תפקידי ועדת הביקורת יהיו, מבלי לגרוע מסמכויותיה על פי דין, כדלקמן:  . 50

  -לבחון את תקינות פעולות האגודה, רשויותיה ומוסדותיה  א( )  
 מבחינה משקית וכלכלית;  . 0   
 מבחינת היעילות;  . 2   

 מבחינת טוהר המידות ..      3                

 לקבל תלונות מחברי האגודה כלפי רשויותיה ומוסדותיה ולדון בהן;  ב( ) 
 לבדוק את פנקסי האגודה;  ג( ) 

 לבדוק אם פעולות רשויות האגודה ומוסדותיה תואמות את החלטות רשויות  ד( )  
 האגודה ואם ביצוען היה תקין.    

ועדת הביקורת וחבריה לא ישתתפו בישיבות ועד ההנהלה אלא אם הישיבה זומנה ביוזמת הועדה הזו, או לפי דרישתה או  .02
 של תקנון זה או אם היא או הם הוזמנו לישיבה זו על ידי יושב ראש ועד ההנהלה במיוחד. 00בהתאם לסעיף 

 ועדת הביקורת לא תפעל כרשות מבצעת, אלא כרשות מבקרת בלבד, על פי הסמכויות שהוקנו לה בתקנון זה. .83


